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شرق: از شــورای دوم شهر تهران تا جلســه علنی روز سه شنبه 
۳۱ مرداد ماه هرگز ســؤالات مطرح شده از سوی اعضا از شهردار 
تهران در صحن علنی بررسی نشــده بود. دو سؤالی که اعضای 
شورای شهر چهارم از شــهردار وقت پرسیده بودند، در جلسات 
روز یکشــنبه که آن روزها بدون حضور خبرنگاران برگزار می شد، 
بررســی شــده بود. به گفته ناصر امانی، یکی از اعضایی که قرار 
بود ســؤالش از سوی شهردار پاسخ داده شود، خوبی این جلسه 

شکستن تابوی طرح سؤال از شهردار بود.
امانی خواست قدیمی اعضای شورای شهر برای طرح سؤال 
از معاونان شــهردار را هم دوباره مطرح کــرد که مجلس روی 
خوشــی به آن نشــان نداده بود. برای برخی از اعضای شــورای 
شهر طرح ســؤال و جواب چندان جدی به نظر نمی رسید. یکی 
از اعضا در زمان طرح ســؤال از شهردار برخلاف رفتار معمولش 
در صحن شــورا مشــغول مطالعه روزنامه شد و عضو دیگر هم 
در زمان پاســخ های شهردار صندلی اش را پشت به صحن کرد و 

مشغول صحبت شد.
اولین ســؤالی که در صحن مطرح شــد، از سوی ناصر امانی 
بــود. او درباره انتصابات غیرقانونی برخی از مدیران شــهرداری 
سؤال پرسید که زاکانی به او پاسخ داد اجرای اساسنامه مصوب 
ســال ۹۳ خلاف قانون اســت؛ مصوباتی که از سوی محمدباقر 

قالیباف ابلاغ شده است.
امانی به حضور شــهردار در صحن شورای شهر اشاره کرد و 
گفت:  این نشــان می دهد با وجود جوی که درباره تابوی ســؤال 
از شــهردار از سوی اعضای شورای شــهر مطرح است، این گونه 
نیســت؛ زیرا همه شــاهدند که در مجلس، هر هفته یک یا چند 
وزیر با ســؤال نمایندگان مردم در مجلس حاضر می شــوند و به 
ســؤال آنان پاســخ می دهند و حتی کارت زرد دریافت می کنند. 
دوم؛ سؤال بنده یک تصمیم کاملا شخصی و براساس مسئولیتم 
در کمیته تشــکیلات و منابع انســانی شورای شــهر و پس از ۱۸ 
ماه از آخرین تذکر بنده به شــهردار تهران درباره موضوع سؤالم 

انجام گرفته است.
او ادامه داد: هم زمان کافی و حتی بیش از حد لازم گذشته و 
هم جوانب و پاسخ های احتمالی بعد از این دولت، ضمن تشکر 
از تعدادی از اعضای شورای شهر که اعلام آمادگی برای امضای 
این سؤال داشتند، با اصرار بنده این سؤال تنها با امضای شخص 
خودم مطرح شد و هیچ شــخصیت حقیقی و حقوقی در زمینه 
طرح این ســؤال نه با بنده صحبت کرده و نه دخالتی داشــته و 
هیــچ انگیزه ای جــز انجام وظیفــه نمایندگی و اعمــال وظیفه 
نظارتی شورای اسلامی شهر و هشــدار و توجه دادن به شهردار 

برای اجرای قانون نداشته است.
امانی در ادامه گفت: شهردار تهران در برخی از سازمان های 
مورد اشاره در متن سؤال هم برخلاف اساسنامه های ملغی شده 
مصوب ۱۴۰۲/۰۲/۰۸ و هم برخلاف اساسنامه های مدرک عمل و 
تنقیحی سال ۱۳۹۳ مدیران عاملی را انتخاب و منصوب کرده اید 
که شــرایط هیچ یک از دو اساســنامه مصوب را ندارند. علت این 
تخلف از مصوبه شــورا و عمل نکردن به قانون چه بوده است؟ 
چرا با وجود چنــد بار تذکر کتبی این جانب پس از سپری شــدن 
دوره سرپرستی آنان حکم قطعی برخلاف قانون برای شان صادر 
کردید؟ اگر در نظر داشــتید افراد مد نظرتان را منصوب کنید، چرا 
یــک لایحه جهت اصلاح این بند از اساســنامه ها را به شــورای 
اســلامی شهر تهران ارسال نکردید و از شورای اسلامی به عنوان 

نهاد قانون گذار مدیریت شهری اجازه نگرفتید؟
علیرضــا زاکانــی، شــهردار تهــران، هــم در پاســخ گفت:  
اساسنامه های ماقبل دو نوع بودند که یکی به سال ۹۳ و دیگری 
به انتهای دهه ۸۰ باز می گشــت. متوجه شــدیم که هیچ یک از 
اساسنامه های ســال ۹۳ اصالت نداشت و غیرقانونی بود. علت 
آن هم نامه رئیس شــورا در ۱۵ آبان ســال ۹۴ بود که گفته بود 

غیرقانونی است؛ بنابراین تمام موارد از دستور کار خارج شد.
شــهردار تهران با اعلام اینکه در ۱۵ شهریورماه سال ۹۴ نامه 
زده شده که شــهرداری تهران موظف است اساسنامه هریک از 
ســازمان ها را منطبق با اساســنامه نمونه به صورت جداگانه به 
شــورا ارائه دهد و پس از تصویب وزارت کشور ملاک عمل قرار 
دهد، گفت: مشــخص شد که چرا اساسنامه سال ۹۳ را عملیاتی 
نکردیم؛ چون غیرقانونی اســت؛ اگر به اواخر دهه ۸۰ برگردیم، 

صددرصد قانونی عمل کردیم و عین قانون عمل شده است.
شــهردار تهــران با تأکیــد بر اینکــه ما صددرصــد روی این 
اساســنامه ایســتاده و عمل کردیم، گفت: لازم نیســت همه ۱۹ 
لایحه تصویب شــود و باید تغییرات ضروری را اعلام می کردیم. 
ما طبق این شــرایط از همان موقع اساسنامه ها را به شورا دادیم 
و هــم اصلاح را ارائه دادیم و در ســه نوبــت نمایندگان خود را 

معرفی کردیم.
او افــزود: اصلا موضوعی که ناظر بر آن صحبت شــد، محل 
بحث نیســت و مصوبات ســال ۹۳ مبنای قانونی ندارد. مصوبه 
ســال ۱۴۰۰ نیز ملغی ماند و به ما این اختیار را داد که انتصابات 
مبتنی بر مصوبه سال ۱۴۰۰ نباشد. طبیعتا به سال ۸۹ باید استناد 

می شد که انجام شد.
زاکانی با بیان اینکه قوانین بالادســتی بر این مقرره ها چیرگی 
دارد، تأکیــد کــرد: در شــورای انقلاب و در هیئــت دولت قانون 
شهرداری ها تصویب شده و در ماده ۲۰ آیین نامه نوشته شده اگر 
برای تصدی پست سازمانی در شهرداری مستخدم واجد شرایط 
نباشد، در این صورت شهرداری می تواند از کارمندان دیگر نهادها 
اســتفاده کند؛ پس اگر اساسنامه ســال ۸۹ نیز نبود، این ماده از 
قانون به شــهردار این قابلیت و انتخــاب را می داد که از دیگران 
استفاده کند. ما هم این موضوع را مکرر به عزیزان عرض کردیم؛ 
بنابراین ســؤال آقای امانی مبتنی بر واکاوی انجام شــده، نیاز به 

تجدید نظر دارد.
شــهردار تهران گفت: مــا صددرصد قانونــی عمل کردیم و 
قانــون این موضوعی نیســت که ایشــان می گوینــد؛ چون اصلا 
قانونی نبوده و شــاهد بزرگ جلســه نیز آقای چمران اســت که 
می تواند درباره موضوع سال ۱۳۹۳ اظهار نظر کند. امیدوارم این 

بیان کمکی به روشن کردن کار و مسیر صورت گرفته باشد.
ناصر امانی هم در پاسخ به شهردار تهران گفت: سازمان های 
شــهرداری با کدام اساســنامه اداره می شود؟ ســازمان، ارکانی 
دارد؛ هیئت مدیره، شــورای ســازمان، بازرس و حسابرس دارد؛ 
معاملــه می کنند؛ قــرار داد می بندد و مزایــده و مناقصه برگزار 
می کند. ســازمان ورزش امروز با اساســنامه ۱۴۰۰ یا اساســنامه 
۱۳۹۳ یا اساســنامه دهه ۱۳۸۰ اداره می شود؟ آفتاب آمد دلیل 
آفتــاب؛ چهار روز پیش یک نامه به شــخص آقــای زاکانی زدم 
که می خوانم؛ موضوع آن معرفی آقایان علیرضا شــاهمیرزایی 
و رســول جلیلی جهت مدیریت در ســازمان فناوری اطلاعات و 

ارتباطات شهرداری تهران بود.
او در ادامــه گفت: در اجرای بند دال ۹ اساســنامه ســازمان 
فنــاوری اطلاعــات و ارتباطــات شــهرداری تهران به شــماره 
۱۱۱۰۸۲۱/۱۰ مــورخ ۱۳۹۳/۱۰/۱۵. به اســتناد اساســنامه ای که 
پشــت تریبون بارها گفتیــم غیرقانونی اســت، دو نفر را معرفی 
کردید برای عضویت در شــورای ســازمان مذکور. جالب است؛ 
وقتی من می نویسم غیرقانونی، می شود اساسنامه سال ۹۳؛ ولی 
شــهردار تهران، آقای زاکانی، به آقای چمران نامه می نویســد و 
استناد می کند به اساسنامه ای که غیرقانونی است و دو نفر را به 
ما برای عضویت در شورای سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 

معرفی می کند؛ یک بام و دو هوا!
آقای زاکانی با من صحبت می کنید که چهار سال معاون امور 
برنامه ریزی، توسعه شهری و امور شورای شهر تهران بودم و در 
همه مباحث مربوط به اساســنامه ها با آقای چمران، با شهردار 
وقــت تهران و با آقای دبیر، به عنوان رئیس کمیســیون برنامه و 
بودجه جلســات متعدد داشتم و در ســازمان بازرسی در حضور 

آقای سراج بودم.
او ادامه داد: کاش پاســخ شــهردار وقت تهــران آقای دکتر 
قالیباف را هم می خواندید؛ چون پاســخ ما منجر شد به تشکیل 
یک جلسه در سازمان بازرسی کل کشور و در آنجا تصمیم گرفته 
شــد که اساسنامه سال ۹۳ ابلاغ شــود و ملاک عمل سازمان ها 
قرار بگیرد. معنای حرف شــما این است که به گذشته کار ندارم. 
در دو ســال گذشته، همه کارهایی که ســازمان های شما کردند، 
غیرقانونی اســت. هزاران میلیارد تومان پول طی این دو سال با 
اساســنامه سال ۹۳ از طرف سازمان های شما جابه جا و معامله 
شــده و پیمانکار گرفته شده و پرداخت شده و ده ها هیئت مدیره 
تشکیل شده و ده ها  شورای سازمان بر مبنای اساسنامه سال ۹۳ 

که ملاک عمل فعلی سازمان های شماست.
امانی گفت: آقای زاکانی ای کاش این مشــاوره اشــتباه را به 
شــما نمی دادند  و هرکس این مشاوره اشتباه را داده، حتما امروز 

به او تذکر جدی بدهید.
حبیب کاشــانی، عضو دیگر شورای شــهر، هم در این جلسه 
تأکید کرد: جلســه امروز جلســه برد و باخت نیست و سخنانی 
که می توانســت پشت درهای بسته مطرح شود، امروز در ملأعام 
گفته می شــود؛ هر جایی که احســاس شــود ممکن اســت در 
خدمت رسانی دچار اشتباه شــویم، باید پاسخ گو باشیم. شهردار 
یعنی ما و ما یعنی شهردار؛ بنابراین بهتر است از لحظه هایی که 

در اختیار داریم، برای هم گرایی بیشتر بهره ببریم.
پرسش دوم از شهردار تهران از سوی جعفر تشکری هاشمی، 
رئیــس کمیســیون عمران و حمل ونقل شــورا، مطرح شــد که 

موضوع تذکر انتقال سامانه جانبازان و معلولان بود.
رئیس کمیسیون عمران وحمل ونقل شورای شهر، خطاب به 
شهرداری تهران گفت: چند اشکال در اینجا وجود دارد؛ نخست 
اینکه اگر طرحی برای خدمت به جانبازان و معلولان در دســت 
داریــد، ابتدا باید این طرح اعلام شــود تا آنها احســاس کنند که 
شــما در حال ارائه خدمت جدیدی به آنها هســتید، نه اینکه از 
آنچه دارند، محروم شوند. اینکه در دل و ذهن شما چه می گذرد، 
محترم است؛ اما ما باید بدانیم در عمل برای معلولان و جانبازان 

چه اقداماتی انجام می دهید.
او افــزود: در مکاتباتی کــه دراین باره با شــهرداری انجام و 
پاســخ هایی که دریافت شده، چنین مصوب شــده است که این 
سامانه باید به ســازمان تاکسی رانی واگذار شود. سازمانی که نه 
عِده و عُده این کار را دارد و نه وظیفه قانونی آن است که این کار 
را انجام دهد. در نتیجه اولین ایراد این است که با توجه به اینکه 
شــورای شهر این مأموریت را به شرکت واحد محول کرده است؛ 
جابه جایی آن تنها یک جابه جایی ساده میان دو سازمان نیست. 
اهداف، مأموریت ها و ســاختارهای آنها متفاوت است و قابلیت 

خدمات دهی در سازمان تاکسی رانی وجود ندارد.
رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شــورا در ادامه درباره 
واگذاری سامانه معلولان به ســامانه مرکز هوشمند اظهار کرد: 
به اســتناد تقاضایی که شهرداری تهران داشــته، مبنی بر اینکه 
ســامانه معلولان به سامانه مرکز هوشــمند واگذار شود، آنچه 
مبنای کار ماست، اساسنامه و قانون و مقررات است. اگر تدبیری 
در این زمینه برای واگذاری ســامانه به بخشی دیگر وجود دارد، 
باید مراتب قانونی واگذاری انجام شــود. انتقال این ســامانه به 
غربی تریــن نقطه تهران، ســبب ایجاد مشــکلاتی در این زمینه 

خواهد شد.
او در ادامه در قالب پیشــنهادهایی گفت: از جمله اقداماتی 
کــه می توان در ایــن زمینه انجام داد توزیع در فواصل مناســب 
در ســطح شــهر، ایجاد پاتوق مخصوص معلولان و جانبازان در 
سطح شــهر برای تبادل اطلاعات به جهت حل و رفع مشکلات 
اســت؛ این ســامانه نباید به هیچ عنوان به سازمان تاکسیرانی که 
ســازوکار انجام این کار را ندارد، واگذار شــود و باید همچنان در 
اختیار شــرکت واحد اتوبوسرانی باشد. اگر زمینی هم در شرکت 
واحد قرار اســت به منظور دیگری مورد اســتفاده قــرار بگیرد و 
باید در چارچوب مصوبه شــورای شــهر تهران که در جلســات 
گذشته مطرح شد مبنی بر اینکه شورا به عنوان مجمع دراین باره 

تصمیم گیری کند، انجام شود.
علیرضــا زاکانــی، شــهردار تهــران، در پاســخ بــه ســؤال 
تشکری هاشمی درباره جابه جایی ســامانه معلولان و جانبازان 
گفت: سؤال اول منتفی است، چون ما جداکردن سامانه را انجام 
نداده ایم. ســؤال دوم و سوم نیز منتفی اســت. ما زمینی واگذار 
نکردیم و شــرکت واحد، بهره بردار اســت. چهارمین ســؤال نیز 
منتفی اســت، بهره برداری در این زمینه صورت می گرفته و حالا 
مجموعه ای دیگر بهره بردار می شود. پیش از جابه جایی سامانه، 
تعیین مکان انجام شده بود و سؤال مبنی بر عدم پیش بینی فضا، 

منتفی است.
زاکانی بــا بیان اینکه ما مجمع اتوبوســرانی برگــزار کردیم، 
گفت: بنــده جابه جایی را برای فروردین مــاه در مجمع مصوب 
کردم و انتظار دقت دارم. مناسب سازی مورد اهتمام ویژه ماست 
و اعــداد و ارقام این حوزه قابل بیان اســت، ما بودجه خود را در 
ایــن زمینه افزایــش دادیم و افزایش قابل توجــه بودجه ورزش 

معلولان را در دستور کار قرار داده ایم.
شــهردار تهــران با بیان اینکــه اهتمام داشــتیم که خدمات 
بهتری در ســامانه به معلولان ارائه دهیــم؛ گفت: چهار هزار و 

۳۵۰ نفر از این سامانه اســتفاده می کنند. در حالی که بیش از ۱۰ 
هزار جانباز بالای ۵۰ درصد در ســطح شــهر داریم و بخشــی از 
این افراد نمی توانســتند از خدمات اســتفاده کنند؛ لذا سامانه در 
مسیر درست خود نبود. معلولان تنها در منطقه های ۲ و ۵ ساکن 
نیســتند؛ بنابراین سیاســت ما پیش بینی نقاط مختلف در سطح 
شــهر برای خدمات رسانی به معلولان اســت که مورد پیشنهاد 

ریاست شورا بود.
زاکانــی با بیان اینکه ســامانه معلولان و جانبــازان ۸۲ ون، 
۲۰ اتوبوس و هشــت مینی بوس داشــت، اظهار کرد: ما در سال 
قبــل ۲۰ ون ویژه را برای ســامانه اضافه کردیــم و علاوه بر این 
۲۰ اتوبــوس ملکی نیز به ناوگان اضافه شــد. پس حتما اهتمام 
ما برای توجه به معلولان نســبت به قبل بیشــتر بوده است. ما 
۱۷۵ درصد در بودجه این حوزه رشــد داشتیم و در بهره مندی از 
مجموعه سامانه معلولان، اهتمام فوق العاده ای به کار گرفتیم.

وی بــا بیان اینکه ملکی وجود نداشــته و ما انتقال بودجه را 
نیــز انجام ندادیم، گفــت: ما نقطه جایگزین و هفت ســامانه را 
پیش بینی کردیم؛ ســامانه هنگام، نازی آباد، جنت آباد، تقی آباد، 
شهید عزیزی و استادیوم برای این افراد در نظر گرفته شده است.
شهردار تهران با اعلام اینکه این مجموعه بیش از سه هکتار 
و در فضای بالای دانشــگاه شریف است، تأکید کرد: ما سال قبل 
۲۰ ون و ۲۰ اتوبوس ملکی اضافه کردیم و امسال قرارداد ۴۰ ون 
دیگــر را منعقد کردیم که این اهتمــام ویژه ما را در خدمتگزاری 
بهتر به این قشــر نشــان می دهد. فضای ســامانه با هماهنگی 
وزارت علوم و دانشــگاه شــریف برای ســاخت کارخانه نوآوری 
پیش بینی شــده و ملکی واگذار نمی شود، بلکه تنها بهره برداری 

صورت می گیرد.
وی تأکید کرد: ما در این زمینه هم قانونی و هم خیرخواهانه 
عمل کردیم و در مســیر ارائــه خدمت، اقدامی ویــژه و اثرگذار 
داشــتیم؛ همه مــوارد باید محک بخورد و جامعه ما براســاس 
الگوی مورد تأکید امام باشــد که ایشــان در ۱۴ خــرداد بر ایمان 
و امید تأکید داشــتند. تقاضای ما این اســت که پیــش از اینکه 
در تریبــون مواردی را مطرح کنند، بــه ما بگویند؛ چراکه موجب 
سوءاســتفاده کســانی می شــود که با امید و ایمان مردم کاری 

ندارند.
زاکانــی بــا تأکید بر اینکه اگــر ما این مســیر را برویم تک تک 
کلمات ما با عینک رنگی آنها تفســیر می شــود، گفت: شــما با 
دلســوزی موارد را بیان کردید و ما براساس قانون و خیر و صلاح 
معلولان عمل کردیم. چهار هزار و ۳۵۰ نفر ثبت نامی در سامانه 
داریــم و تنها ۴۰۰ نفر از این ســامانه اســتفاده می کردند. همه 
امکانات ما در اختیار جانبازان و معلولان اســت. برای ما تکلیف 
قطعی و یقینی است که به افراد ناتوان، معلول، جانباز و سالمند 
خدمت ویژه ارائه دهیم. امیدواریم بتوانیم مســیر خاص خود را 

با افتخار دنبال کنیم.
وی با بیان اینکه مناسب ســازی معابر و بوستان ها ۷۴ درصد 
و ســاختمان های شهرداری ۸۲ درصد رشد داشته است، تصریح 
کرد: عده ای از جانبازان و معلولان مقابل شورا حضور یافتند که 
همکاران ما در شهرداری و شــورا به آنها توضیح دادند. اعتقاد 
ما این اســت که دوره ششــم مدیریت شــهری اهتمــام ویژه در 
خدمت رسانی به قشر معلولان و جانبازان دارد. زاکانی در ادامه 
با تأکید بر اینکه ما از لحاظ نیروی انســانی ۱۰۷ نفر و ۶۳ راننده 
اتوبوس در این بخش داریم، گفت: خدمات توزیع شده و ون ها و 
اتوبوس های ما مستقر شده اند؛ مرکزیت و مغزافزار این بخش در 

نقطه اصلی خود قرار دارد.
شــهردار تهران گفت: علت جابه جایی مدیریت به ســازمان 
تاکســیرانی که انجام نشــد، این بود که قرار بر این شــده بود که 

ســازمان تاکســیرانی تأمین ۳۰ هزار ون را بر عهده بگیرد. چون 
ســامانه معلــولان عملا ون محور اســت. بحث این بــود که از 
ظرفیت سازمان تاکسیرانی نیز استفاده کنیم که منوط به تصمیم 
شوراســت. اتفاقــی پیرامون جابه جایــی مدیریت به ســازمان 
تاکســیرانی نیفتاده است. از قبل فضاهای جدید معلوم شده بود 
و ون ها در هفت نقطه و اتوبوس ها و مینی بوس ها در یک نقطه 

مستقر شده اند.
شــهردار تهران در ادامه با بیان اینکه تمــام حرف های بنده 
درست و دقیق بود، گفت: جداشدن سامانه حمل ونقل از شرکت 
واحد و الحاق به تاکســیرانی صورت نگرفته اســت؛ اگر مقصود 
سامانه اســت که جابه جا نشده اســت. بودجه نیز منتقل نشده 
اســت. می گویم مواردی که شما مطرح کرده اید؛ دقیق نیست و 

جانبازان را ناامید می کند.
وی با بیان اینکه برای پاســخ به موضوعی که ناظر بر فناوری 
و هوشمندسازی مطرح  شده لازم اســت فرصتی در اختیار قرار 
بگیــرد تا ما توضیح دهیم، گفت: کســانی که اســتفاده می کنند 
توجهی به این موضوع ندارند که در کدام بخش ها توزیع شــده 
و معلولان با یک ســامانه که در یک جای مشخص است، تماس 

می گیرند و خودروها در نقاط مختلف توزیع شده است.
تشکری هاشــمی در واکنش به موارد مطرح شــده از ســوی 
شهردار تهران تأکید کرد: اینکه گفتند پیش فرض سؤال غلط است 
و بر همان اساس، دیگر سؤالات نیز غلط است که خوشبختانه در 
گفته هایشان متوجه شده و نکات را در بیانشان اصلاح کردند؛ اما 
باید بگوییم که اولین مکاتبه مرکز تهران هوشــمند با شهردار در 
۲۲ مردادماه سال ۱۴۰۱ است و مکاتبات دیگر نیز در ماه های بعد 
از آن انجام شــده و این گونه نبوده که کسی خواب نما شده باشد. 

این موارد در خلال زمان اتفاق افتاده است.
رئیس کمیســیون عمران و حمل ونقل شورای شهر تهران با 
بیان اینکه این تصمیم از سال ۱۴۰۱ گرفته شده بود و بنا بر آن بود 
تا این ســامانه به مکان دیگری منتقل و زمین به مرکز هوشــمند 
تهران واگذار شود با ذکر نکاتی از این صورت جلسات برگزارشده 
اظهار کرد: ســؤالات ما بی اساس نبوده است؛ چراکه با توجه به 
دســتور شــهردار تهران در تاریخ ۱۲ تیــر ۱۴۰۲ مبنی بر واگذاری 
ســامانه جانبازان و معلولین شرکت واحد به سازمان تاکسیرانی 
و بــا توجه به توافقات حاصله اجراشــده بر این اســاس پس از 
گذشت ۱۱ ماه از دستور صریح آقای زاکانی دستور واگذاری ابلاغ 
شده است. اما اینکه شــهردار صرف نظر کرده و تصمیم قبلی را 

ابطال کرده، ممنونیم.
تشکری هاشمی با تأکید بر اینکه  ای کاش که در یک سالی که 
تلاش برای تخلیه زمین صورت گرفته بود، تلاش برای ساماندهی 
وضعیت سامانه شکل می گرفت، یادآور شد: شما می گویید تنها 
۴۰۰ نفر از خودروها استفاده می کردند و این درست است، چون 
خدمات نصف شــده بود؛ حتی در نگهــداری خودروها حمایت 

انجام نشده و نیمی از وسایل نقلیه غیرفعال بوده است.
او افزود: در سال ۹۹ تعداد ۲۰ قرارداد بسته شده که در سال 
۱۴۰۱ این قرارداد محقق می شود؛ در سال ۱۴۰۰ بودجه به میزان 
صددرصد محقق نشــده و رقمی داده نشــده و در سال ۱۴۰۱ نیز 
وضعیت به همین شــکل است. در ســال ۱۴۰۲ اسنادی مبنی بر 
انعقاد قرارداد ۴۰ دستگاه ون نمی بینیم. بودجه ۲۵.۵ میلیاردی 
ســال ۱۴۰۱ و تحقق صفر درصدی قابل قبول نیست. امیدواریم 

پول بدهید که امکانات تأمین شود.
تشکری هاشــمی با بیان اینکه دو دستی تقدیم کردن امکانات 
به دیگران قابل قبول نیســت، یادآور شــد: اینکه می گویند چون 
زمین ســند ندارد متعلق به شــرکت اتوبوســرانی نیست، دلیل 
نمی شــود که به دیگران تقدیم کرد. بســیاری از املاک شــرکت 
اتوبوسرانی ســند ندارد و از شهرداری می خواهیم به جای اینکه 
بگوید واگذار شده چون سند ندارد، برای این زمین ها سند بگیرند.
او تأکید کرد: این زمین مادامی که زمین های جدید پیش بینی  
نشده واگذار نشــود. یکی از پنج نقطه پیش بینی شده باید همین 
زمین باشــد. تقاضای ما این است که بودجه ها به کار گرفته شود 
و خودروهای غیرفعال نیز بازســازی و وارد ناوگان شود. سامانه 
۲،۳،۴ و ۶ از قبــل بوده و حالا کشــف نشــده اســت. امیدواریم 
انتظارات معلولان از شــهرداری که به شــهردار جانباز معروف 

است، عملیاتی شود و خوشحال شوند.
رئیس شــورای شــهر تهران با بیان اینکه براساس پیش بینی 
هفت نقطه، عملا موضوع جابه جایی مطرح نخواهد بود، گفت: 
فکــر نمی کنم کســی بخواهد خلاف مقــررات کاری انجام دهد 
و نفعی برای کســی نــدارد؛ واگذاری زمین باید به شــورا بیاید و 

شهرداری قطعا زمینی را واگذار نمی کند.
تشکری هاشــمی با بیان اینکه شــهردار تهــران می گوید که 
دســتور انتقال مدیریت به ســازمان تاکســیرانی منحل شــده و 
براساس آن دیگر سؤالات سندیت ندارد، گفت: بابت پاسخ گویی 

و شفاف سازی از سوی شهردار ممنونیم.
وی با تأکید بر اینکه درخواســت ما این است که اماکن جدید 
مشخص شوند؛ اظهار کرد: سالانه باید تعدادی وسیله به ناوگان 
اضافه شود. ما نگفتیم که سازوکار وجود ندارد و حقوق پرداخته 

نمی شود. 
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